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توصیه های پلیس آگاهی به 
شهروندان برای جلوگیری از سرقت 

در مراکز خرید

با  فراجا  آگاهی  پلیس  اجتماعی  اداره  رئیس 
اشاره به ازدحام جمعیت در مراکز خرید گفت: 
شهروندان به منظور جلوگیری از هر گونه سرقت 

توصیه های پلیس را رعایت کنند.
محمد  سرهنگ  جوان،  خبرنگاران  باشگاه   
شریفی با اشاره به خرید های پایان سال و ازدحام 
جمعیت در مراکز خرید اظهار کرد: به منظور 
جلوگیری از سرقت هنگام مراجعه و حضور در 
مراکز خرید شهروندان باید توصیه های پلیس را 

رعایت و مد نظر قرار دهند.
وی افزود: از کارت  های اعتباری و عابر بانک 
برای خرید استفاده کرده و از قرار دادن رمز در 
کنار آن خودداری کنید. در فروشگاه  هایی که 
امکان پرداخت الکترونیکی وجود دارد، از دادن 
و  خودداری  فروشنده  به  خود  کارت  اطلاعات 

شخصاً رمز عبور و مبلغ پرداختی را وارد کنید.
ازدحام  با  مراکز خرید  در  اینکه  بیان  با  وی 
جمعیت مراقب کیف دستی و اشیاء همراه خود 
باشید، تصریح کرد: از به همراه داشتن طلا و 
جواهر و اشیاء غیر ضروری گران قیمت پرهیز و 
بیشتر از نیاز روزانه وجه نقد به همراه نداشته 

باشید.
به گزارش سایت پلیس، سرهنگ شریفی با 
اینکه در اماکن پرتردد مراقب تماس  اشاره به 
بدنی افراد ناشناس با خود باشید، خاطرنشان 
عمومی  نقلیه  وسایط  از  الامکان  حتی  کرد: 
خودروی  از  استفاده  صورت  در  و  استفاده 
شخصی آن  را در پارکینگ عمومی پارک کنید. در 
صورت عدم دسترسی به پارکینگ، خودرو خود 
را در محل  های قابل دید و مطمئن پارک کرده 
و از تجهیزات ایمنی همانند قفل پدال و فرمان 

استفاده کنید.

خودرو های با جریمه بیش از 
۵میلیون تومان در نوروز توقیف 

می شوند

رئیس پلیس راهور فراجا از توقیف خودرو های 
با جریمه بیش از ۵ میلیون تومان در ایام نوروز 

خبر داد.
باشگاه خبرنگاران جوان - سردار سید تیمور 
حسینی، رئیس پلیس راهور فراجا از توقیف 
خودرو هایی که مجموع جریمه های آنها بیش 
از ۵ میلیون تومان باشد، خبر داد و گفت: 
مجموع  که  خودرو هایی  مقررات،  اساس  بر 
جرایم رانندگی آنها از ۵ میلیون بیشتر باشد، 
در ایام نوروز متوقف خواهند شد. این اقدام 
ادامه  از  جلوگیری  و  قانون  اعمال  به منظور 
صورت  جاده ای  ایمنی  تهدیدات  و  تخلفات 

می گیرد.
سردار حسینی همچنین به رانندگان توصیه 
جرایم  وضعیت  سفر،  آغاز  از  پیش  که  کرد 
رانندگی خود را بررسی کنند تا از هرگونه مشکل 
قانونی و توقیف خودرو در طول سفر جلوگیری 

شود.
تنها  نه  رانندگی  و  راهنمایی  قوانین  رعایت 
موجب ایمنی بیشتر در سفر ها می شود، بلکه 
از مشکلات قانونی که ممکن است در حین سفر 

پیش آید، جلوگیری خواهد کرد.
این  کرد:  تأکید  فراجا  راهور  پلیس  رئیس 
تدابیر با هدف کاهش تخلفات و افزایش ایمنی 
سفر های نوروزی در دستور کار قرار گرفته است 
و پلیس با جدیت این اقدامات را در طول ایام 

تعطیلات نوروزی اعمال خواهد کرد.

کاهش ۴۲ درصدی بارش در کشور

بر اساس داده های سازمان هواشناسی، کشور 
در سال آبی جاری تا ۱۰ اسفند ۴۲.۹ درصد با 
کاهش بارش روبرو بوده و طی این مدت به طور 
میانگین ۷۸.۸ میلی متر بارش دریافت کرده این 
در حالیست که میانگین بلندمدت بارش کشوری 

در این بازه زمانی ۱۳۷.۹ میلیمتر بوده است.
به گزارش ایسنا بر اساس داده های سازمان 
هواشناسی طی هفت روز گذشته منتهی به  ۱۰ 
بازه زمانی  این  بارش در  اسفندماه ۳ میلیمتر 
 ۷ بلندمدت  در  میزان  این  که  شده  دریافت 
میلیمتر است بنابراین ۵۷.۴ درصد بارش کمتر 

در این بازه زمانی دریافت شده است.
از ابتدای ماه جاری منتهی به ۱۰ اسفندماه در 
کشور به طور میانگین ۵.۲ میلیمتر بارش ثبت 
شده، در حالی که میزان آن در بلندمدت ۹.۴ 
میلیمتر است. در نتیجه ۴۵.۱ درصد با کاهش 

بارش نسبت به بلند مدت روبرو بوده ایم.
از ابتدای فصل جاری تا ۱۰ اسفندماه به طور 
میانگین ۴۴.۹ میلیمتر بارش در کشور ثبت شده 
که نسبت به میانگین بلندمدت )۷۸.۸ میلیمتر( 

با کاهش ۴۳ درصدی بارش روبرو هستیم.
ابتدای سال جاری تا ۱۰ اسفندماه به طور  از 
ثبت  کشور  در  بارش  میلیمتر   ۷۸.۸ میانگین 
شده که نسبت به میانگین بلند مدت )۱۳۷.۹ 
میلیمتر( با کاهش ۴۲.۹ درصدی بارش روبرو 
هستیم. جدول اطلاعات پهنه ای بارش  استان ها 
سال  مهرماه  )اول  جاری  آبی  سال  ابتدای  از 
گذشته( نشان می دهد تنها استان های خراسان 
جنوبی و مازندران نسبت به دوره بلندمدت بارش 
بیشتری دریافت کرده اند که این میزان برای ۸.۸ 
درصد است. بارندگی در سایر استان ها  کمتر از 
حد نرمال بوده است و در این زمینه کهگیلویه 
و بویر احمد بدترین وضعیت را تجربه می کند 
چراکه ۷۳ درصد کمتر از حد نرمال طی سال آبی 

جاری بارش دریافت کرده است.
از جمله استان هایی است  نیز  استان تهران 
که با کم بارشی روبرو بوده است. در حالی که 
میانگین بارش تهران در بلند مدت ۱۴۶.۷میلیمتر 
است ولی در سال آبی جاری تنها به طور میانگین 
که  است  کرده  دریافت  بارش  میلیمتر   ۸۲.۸
نشاندهنده کاهش ۴۳.۶ درصدی بارش در این 

استان است.
به گزارش ایسنا شروع سال آبی در ایران از 
ابتدای پائیز است. به این ترتیب یک سال آبی در 
ایران از ۱ مهرماه شروع می شود و تا ۳۱ شهریور 

سال بعد ادامه می یابد.

سوالات محیط زیستی به آزمون  
گواهینامه اضافه می شود

جانشین پلیس راهنمایی و رانندگی از اضافه 
شدن سوالات محیط زیستی به  آزمون  گواهینامه 

خبر داد.
روز  مومنی  حسن  سردار  ایلنا،  گزارش  به 
یکشنبه در مراسم امضای تفاهم نامه همکاری 
پلیس  و  محیط زیست  حفاظت  سازمان  میان 
راهور فراجا گفت: یکی از وظایف پلیس راهور 
کمک به محیط زیست است که با امضای این 
تفاهم نامه به طور قطع همکاری خوبی میان 
راهور  پلیس  و  سازمان حفاظت محیط زیست 

صورت خواهد گرفت.
وی با اشاره به اینکه بازرسان نامحسوس پلیس 
زیست،  محیط  با  همکاری  راستای  در  راهور 
تخلفات محیط زیستی را ثبت و اعمال قانون 
می کنند، افزود: سازمان حفاظت محیط زیست 
می تواند افرادی را به پلیس راهور معرفی کند 
تا اپلیکیشن مخصوصی روی گوشی های همراه 
آنها نصب شود که قابلیت ثبت تخلفات محیط 

زیستی و اعمال قانون را دارد.

اصلاحیه ماده ۵ قانون بیمه کارگران ساختمانی 
که  اصلاحیه ای  رسید.  تصویب  به   ۱۴۰۱ سال  در 
با  شد  مکلف  اجتماعی  تامین  »سازمان  آن  در 
دریافت ۷ درصد حق بیمه سهم بیمه  شده از مأخذ 
کسر حق بیمه از کارگران دارای پروانه مهارت فنی 
شاغل مستقیم در امر ایجاد یا توسعه، احداث و 
یا افزایش زیربنای ساختمان، تجدیدبنا، تعمیرات 
اساسی و یا تخریب آنها و دریافت حق بیمه سهم 
کارفرمایی مربوط از محل مساحت )متراژ( ساخت 

وساز، این کارگران را بیمه کند.«
این اصلاحیه تبصره هایی هم دارد و تا زمانی که 
اجرایی نشود نمی توان در مورد مفید بودن یا نبودن 
آن به طور قطعی نظر داد. اما فعلا مساله اینجاست 
که این لایحه بیش از دو سال است نه تنها اجرایی 
نشده که هیچ نشانه ای از قصد اجرایی شدن آن هم 
در سازمان تامین اجتماعی دیده نمی شود. بر اساس 
اخبار رسمی سالانه بین ۴۰ تا ۴۵ هزار حادثه کار در 
کشور اتفاق می افتد که بیش از ۹۵ درصد آن مربوط 

به کارگران ساختمانی است.
عدم  بهانه  به  اجتماعی  تامین  که  سال هاست 
باز  کارگران سر  این  کردن  بیمه  از  بودجه  تامین 
در  کارگران  بودن  فصلی  دیگر  طرف  از  و  می زند 
بیمه نیز مد نظر قرار نگرفته و همان تعداد اندکی 
هم که تحت پوشش بیمه هستند به محض عدم 
پرداخت یک تا دو ماه حق بیمه از سوی کارفرما از 

لیست بیمه حذف می شوند.
کارگران نه امنیت شغلی و معیشتی دارند و نه 

حتی امنیت جانی
به  باره  این  در  کارگری  فعال  قدیری،  پیروز 
تجارت نیوز می گوید: مساله اینجاست که مشکلات 
کارگران تنها بحث معیشت نیست. بسیاری از آنها 
از نداشتن امنیت شغلی هم رنج می برند و بحث 
بیمه هم که دیگر خود مشکلی به مراتب چالش 
برانگیزتر است. در واقع کارگران نه امنیت شغلی و 

معیشتی دارند و نه حتی امنیت جانی.
پیمانکاران و سرمایه گذاران نسبت به رعایت 

اصول ایمنی در کارگاه های ساختمانی بی اعتنا 
هستند

دست هایی  چه  اینجاست  مساله  می افزاید:  او 
پشت پرده ای وجود دارد که حتی از اجرایی شدن 
مافیای  این  کند.  جلوگیری  می تواند  هم  قانون 
ساخت و ساز تا کجا می تواند اعمال قدرت کرده 
و حقوق کارگران را پایمال سازد. از طرف دیگر هم 
به رعایت  پیمانکاران و هم سرمایه گذاران نسبت 
بی اعتنا  ساختمانی  کارگاه های  در  ایمنی  اصول 
هستند و این مساله درصد آسیب پذیری کارگران 

را افزایش می دهد.
تامین اجتماعی از بیمه کارگران ساختمانی به 

بهانه های واهی سر باز می زند
بخواهیم  اگر  می دهد:  ادامه  کارگری  فعال  این 
نگاه کنیم همانطور که در  به موضوع  واقع بینانه 
اینکه ریل گذاری  به جای  کمیته دستمزد، دولت 
کند و بی طرف باشد همیشه در زمین کارفرما بازی 
می کند و شرایط را به گونه ای رقم می زند که همه 
بیمه  مساله  در  شود،  تمام  کارفرما  نفع  به  چیز 
مشهود  کاملا  مساله  این  نیز  ساختمانی  کارگران 
است. از یک طرف تامین اجتماعی از بیمه کارگران 
می زند  باز  سر  واهی  بهانه های  به  ساختمانی 
از  پرده مسئولان  دیگر حمایت پشت  از طرف  و 
مافیای ساخت و ساز باعث شده تا صدای اعتراض 

کارگران به جایی نرسد.

دست های پشت پرده از اجرای اصلاحیه ماده 
۵ قانون مربوط به بیمه کارگران ساختمانی 

جلوگیری می کنند
خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  قدیری 
پشت  دست های  که  اینجاست  مساله  می گوید: 
به  قانون مربوط  ماده ۵  اجرای اصلاحیه  از  پرده 
بیمه کارگران ساختمانی جلوگیری می کنند و در 
این بین هیچ اراده ای هم برای متوقف کردن این 
وجود  می شود  تمام  کارگران  ضرر  به  که  لابی ها 

ندارد.
در اکثر کارگاه های ساختمانی هیچ خبری از 

وسایل ایمنی نیست
کارگران  وضعیت  به  نگاهی  می افزاید:  او 
ساختمانی هنگام کار بیاندازیم. در اکثر کارگاه های 
نیست.  ایمنی  وسایل  از  خبری  هیچ  ساختمانی 
وسیله  هیچ  اینکه  بدون  زیاد  ارتفاع  در  کارگران 
ایمنی از جمله کلاه و… داشته باشند مشغول به 
کار هستند. همین کارگرها از بیمه هم محرومند 
و اگر اتفاقی برای آنها بیفتد خانواده تمام هستی 

خود را از دست می دهد.
همه چیز در سایه باندبازی و روابط حاکم بر 
کارگاه های ساختمانی نادیده گرفته می شود

این فعال کارگری ادامه می دهد: بارها و بارها از 

مسئولان خواسته شده تا برای حفظ ایمنی کارگران 
ساختمانی امنیت کارگاه ها مورد بررسی قرار بگیرد 
اما همه چیز در سایه باندبازی و روابط حاکم بر 
این کارگاه ها نادیده گرفته می شود. مثلا در برخی 
زمان حضور  از  پروژه  رئیس  یا  پیمانکار  کارگاه ها 
وسایل  و  می کند  پیدا  اطلاع  نحوی  به  بازرس 
ایمنی را به کارگاه می آورد و در اختیار کارگران قرار 
می دهد اما پس از بازرسی این وسایل جمع آوری 
می شوند. سودجویان به این شکل از جان کارگران 

بهره کشی می کنند.
 محرومیت ۸۰۰ هزار کارگر ساختمانی

از بیمه
یک فعال کارگری دیگر درباره این موضع به ایلنا 
ادوار  در  ساختمانی  کارگران  بیمه   روایت  گفت: 
این  فعالان  برای  نشدنی  تمام  چالشی  به  اخیر 
حوزه تبدیل شده است. اکنون بیش از ۸۰۰ هزار 
کارگر ساختمانی داریم که در سراسر کشور از بیمه 
البته  و  بازنشستگی  از خدمات  ادامه  شدن و در 
لایحه  این  هستند.  محروم  و…  درمانی  خدمات 
برای اصلاح در سال ۹۸ به مجلس شورای اسلامی 
رفت. تامین اجتماعی در آن روزها معتقد بود که 
طیف  این  برای  را  بیمه ای  هزینه های  نمی تواند 
ارائه  پیشنهاداتی  کارگری  تشکلات  کند.  تامین 

رای  اجتماعی  کمیسیون  در  پیشنهاد  این  دادند. 
تایید شورای نگهبان هم دریافت  ادامه  آورد و در 
کرد و قرار شد که از اردیبهشت ماه این طرح با 

توجه به پیشنهادات فعالان کارگری اجرایی شود.
این  که  افزود: در سال های گذشته هنگامی  او 
طرح در حال اجرایی شدن بود برخی از نمایندگان 
مجلس با دخالت ارکان ساخت وساز و انبوه سازان 
اعمال نظری جدید کردند و باعث شدند نهایتا در 
خرداد ۱۴۰۲ طرح پیشنهادی ما متوقف شود. طبق 
در  توانست  البته  و  دادیم  پشنهاد  ما  که  طرحی 
مجلس هم رای بیاورد، باعث می شد تا رفته رفته 
کارگران ساختمانی بتوانند کنار سایر بیمه شدهای 
این طرح می تواند  باشند.  داشته  سازمان حضور 
در  بیمه  پوشش  تحت  را  کارگر  هزار   ۴۰۰ حدود 
بیاورد ولی متاسفانه با اعتراض ۵۰ تا ۶۰ نمانیده 
به صورت فوریت بار دیگر در دستور کار مجلس 
و  آمده  به وجود  طرح  در  تغییراتی  و  گرفت  قرار 
همانی شد که خواسته ارکان ساخت وساز و برخی 
نمایندگان بود. طرح مورد نظر منحل شد و همه 
ضوابط و قوانین به قبل از سال ۹۳ بازگشت و تنها 
تغییر افزایش حق بیمه پرداختی توسط کارفرما بود 
به حدود ۲۵  عوارض شهرداری  درصد   ۱۵ از  که 

درصد رسید.

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی شهرداری تهران در آیین آغاز 
فعالیت اتوبوس های برقی جدید پایتخت گفت: برنامه ریزی برای 
افزایش خطوط اتوبوس های برقی در نقاط مختلف شهر در دستور 
کار ماست و با توسعه این ناوگان نقش حمل ونقل عمومی شاهد 

کاهش آلودگی و ترافیک تهران بیش از گذشته خواهیم بود.
به گزارش ایسنا، آیین آغاز فعالیت اتوبوس های برقی جدید در 
۳ خط اتوبوسرانی تهران امروز )یکشنبه( با حضور احمد قیومی، 

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی شهرداری تهران برگزار شد.
احمد قیومی در این مراسم با بیان اینکه ۳۰ دستگاه اتوبوس برقی 
جدید در سه خط شهری به کار گرفته شده  است، اظهار کرد: در 
اقدام  این  آلودگی هوا  راستای توسعه حمل ونقل پاک و کاهش 
انجام شده است. پیش از این ۳۵ دستگاه اتوبوس برقی جدید در 
خط جمهوری – بهارستان به عنوان نخستین خط کاملاً برقی تهران 
فعالیت خود را آغاز کرده بودند و اکنون با ورود سری دوم این 
اتوبوس ها سه خط دیگر نیز به ناوگان حمل ونقل برقی مجهز شده 

است.

وی ادامه داد: ۱۱ دستگاه در خط ۳۵۶ میدان جمهوری اسلامی - 
پل کریمخان، ۱۰ دستگاه خط ۳۵۸ پایانه بیهقی - ابتدای فردوسی 
و همچنین ۹ دستگاه در خط ۳۱۳ میدان سپاه - پایانه کاوه از امروز 
فعالیت خود را آغاز خواهند کرد. اتوبوس های برقی در این سه خط 
در کنار اتوبوس های غیر برقی به شهروندان تهرانی ارائه خدمات 

خواهند داشت.
مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی با اشاره به گسترش ناوگان 
برقی گفت: به کارگیری این اتوبوس ها گامی مهم در جهت کاهش 
آلودگی هوا، کاهش هزینه های نگهداری و بهبود کیفیت هوای 
با حمایت مدیریت شهری و استقبال شهروندان،  تهران است؛ 
امیدواریم بتوانیم در آینده نزدیک تعداد بیشتری از این اتوبوس ها را 

به خیابان های تهران اضافه کنیم.
قیومی همچنین اضافه کرد: برنامه ریزی برای افزایش خطوط برقی 
در دیگر نقاط شهر در دستور کار ماست و با توسعه این ناوگان 
نقش حمل ونقل عمومی در کاهش آلودگی و ترافیک تهران بیش از 

گذشته تقویت خواهد شد.

سرانجام اصلاحیه ماده 5 به کجا رسید؟

بیمه کارگران ساختمانی در دستان مافیای ساخت و ساز !
گروه جامعه - یک فعال کارگری تاکید می کند: از یک طرف تامین اجتماعی از بیمه کارگران ساختمانی به بهانه های واهی سر باز می زند و از طرف دیگر 

حمایت پشت پرده نمایندگان مجلس و دیگر مسوولان از مافیای ساخت و ساز باعث شده تا صدای اعتراض کارگران به جایی نرسد.

ورود سری دوم اتوبوس های برقی به ناوگان حمل ونقل عمومی پایتختافزایش خطوط اتوبوس های برقی در تهران

سال هاست که 
تامین اجتماعی 

به بهانه عدم 
تامین بودجه از 
بیمه کردن این 
کارگران سر باز 

می زند و از طرف 
دیگر فصلی بودن 
کارگران در بیمه 
نیز مد نظر قرار 
نگرفته و همان 

تعداد اندکی هم 
که تحت پوشش 

بیمه هستند 
به محض عدم 

پرداخت یک تا 
دو ماه حق بیمه 

از سوی کارفرما از 
لیست بیمه حذف 

می شوند

مدیرکل نوسازی مدارس استان کهگیلویه وبویراحمد گفت:یکی از اولویت های 
اساسی دولت چهاردهم نهضت ملی توسعه عدالت در فضاهای آموزشی است.

فهیمه صفدری،خبرنگار یاسوج-سید رضا حسینی نیک در نشست خبری با اصحاب 
رسانه با اشاره به اینکه در دولت چهاردهم نهضت ملی توسعه عدالت در فضاهای 
آموزشی یکی از اولویت های مهم است ،افزود:خوشبختانه مشارکت های مردمی در 
نوسازی مدارس افزایش یافته است که خود کمک مضاعفی  در این راستا است. 
حسینی نیک عنوان کرد:در سال جاری ۵۳ پروژه آموزشی،فرهنگی و ورزشی در استان 
کهگیلویه وبویراحمد افتتاح شد.  مدیرکل نوسازی مدارس استان کهگیلویه وبویراحمد 
افزود:نوسازی مدارس کهگیلویه وبویراحمد دستگاه اول در تعداد پروژه های استانی 
است ،علاوه بر پروژه های نوسازی مدارس،پروژه هایی از شهرداری،فرهنگ و ارشاد 
اسلامی ،تبلیغات اسلامی و بسیج سازندگی به ما سپرده شده است. حسینی نیک 
تصریح کرد:نوسازی مدارس در ۶ماهه دوم ۱۴۰۳ بیش از ۱۳ هزار میلیارد ریال پروژه 
کلنگ زنی داشته است. حسینی نیک تصریح کرد:تاکنون ۸۰ درصد مدارس کانکسی 
کهگیلویه وبویراحمد جمع آوری شده و تا مهر سال آینده مدارس کانکسی بالای ۱۰ 
دانش آموز در این استان نخواهیم داشت. حسینی نیک عنوان کرد: در سال های 
اخیر،۲۵۳ فضای آموزشی  تکمیل و تحویل داده شده و قریب به ۱۸۰ مدرسه نیز در این 
راستا احداث شده است. وی اظهار کرد:طبق آمارها،میانگین سرانه آموزشی استان ۸.۹ 
است اما آنچه ما به عنوان مسئول مشاهده می کنیم، میانگین سرانه آموزشی استان 
چیزی حدود ۵.۵ است،که مشابه میانگین سرانه آموزشی کشور میباشد. وی در ادامه 
افزود:۴ مدرسه کاکنکسی در سطح استان وجود دارد که دارای معارض هستند،دو 
مدرسه زمین ندارند و دو مدرسه فاقد جاده دسترسی هستند. حسینی نیک در ادامه 
عنوان کرد:۲۱۵ هزار متر مربع ایزوگام ۶۴۸ مدرسه و ۱۴۸ هزار متر مربع آسفالت در 
مدارس استان انجام شد. مدیرکل نوسازی مدارس استان کهگیلویه وبویراحمد تصریح 
کرد: علاوه بر این ۱۲ میلیارد تومان تعمیرات در مدارس استان نیز انجام گرفته است. 
وی تاکید کرد:۳۰ هزار متر موکت برای تجهیز نمازخانه های مدارس استان کهگیلویه 
وبویراحمد نیز خریداری و در اختیار مدارس قرار داده شده است. مدیرکل نوسازی 

مدارس استان کهگیلویه وبویراحمد عنوان کرد:پروژه زائر سرای مشهد در سال ۱۳۹۲ 
کلنگ زنی شد،در سال ۱۴۰۲ به نوسازی مدارس سپرده شد،این پروژه عظیم طی 
۱۰ماه  ۴۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته و پروژه دیگری که در دست اجرا داریم موکب 
شلمچه استان است. حسینی نیک در ادامه عنوان کرد:جا دارد از نمایندگان محترم 
استان تشکر کنم، هم از آقای موحد که پیگیر بحث نهضت هستند، یک مدرسه تمام 
خیری از بانک رفاه گرفتند، چند روز پیش نیز قول دو مدرسه را گرفتند. درخصوص 
بویراحمد حجم مشکلات در این شهرستان است، آقای دکتر بهرامی نیز پیگیر موضوع 
هستند، درخواست داشتیم که علاوه بر مسئولیت های اجتماعی و کمک خیرین، 
از ارتباطاتشان استفاده کنند، این درخواست را از ایشان داشتم که با وزیر و رئیس 
سازمان نوسازی نشست داشته باشند و پروژه های بزرگ مقیاس که قول آنها را برای 
سال آینده داده ایم تعیین تکلیف شوند. وی افزود: از استاندار محترم،معاونین مدیران 
کل وهمچنین مدیر کل آموزش و پرورش استان ومجموعه همکاران که جزئی از 
ماهستند و باهم در راستای اهداف وزارت و تکمیل فضاها قدم برمی داریم کمال تشکر 
و قدردانی دارم و امید است این همکاری ادامه دهنده باشد. در ادامه قیصری، مشاور 
رسانه ای استاندار افزود:  از مدیر کل نوسازی مدارس استان کهگیلویه وبویراحمد که 
عملکرد قابل توجهی ،در حوزه کاری خود دارند و نگاه ویژه ای به حوزه رسانه دارند 
،کمال تشکر و قدردانی دارم . وی در ادامه عنوان کرد:ارتباطات رسانه ای در استان 

موفق بوده و استاندار محترم نیز نگاه ویژه ای به جایگاه رسانه دارند.

در نشست خبری مدیرکل نوسازی مدارس استان کهگیلویه وبویراحمد مطرح شد
 نهضت ملی توسعه عدالت در فضاهای آموزشی از اولویت های اساسی دولت چهاردهم


